

A11Z (Q)

Safety Training Course for Construction Workers of Specified Trade (Silver Card Course) – Tower Crane Worker (Erecting, Dismantling, Telescoping & Climbing)

建造工友(指定行業)安全訓練課程(銀卡課程) - 塔式起重機組裝工(安裝、拆卸及升降)

Course Content 課程內容

- Introduction of Tower Crane Legislation 認識有關塔式起重機之法例
- ▶ Duties and Responsibilities of Stakeholders 相關人士的職責和責任
- ▶ Safe Operation of Tower Crane 塔式起重機的安全操作程序
- Construction Details and Operation Mechanism of Tower Crane 塔式起重機之構造及工作原理
- Transport Arrangement of Tower Crane; Preparation Work before Erecting Tower Crane 運送塔式起重機的安排及安裝前的預備工作
- Methods and Safety Measures in Erecting, Dismantling, Telescoping and Climbing of Tower Crane 塔式起重機的安裝、拆卸、升降的方法、程序及應注意的安全事項
- Proper Communication and Coordination with Lifting Crane Operator in Erecting, Dismantling, Telescoping and Climbing of Tower Crane
 - 裝秤、拆秤、升秤及降秤時與起重機機手的溝通與配合
- ➤ Case Studies 個案研討

Lecturer	Professionals, HKIC Lecturers
講師	專業人士、香港建造學院講師
Medium of Instruction	Cantonese Only
授課語言	廣東話
Mode of Attendance	Day Course 日間課程 : 08:30 – 17:00
授課形式	
Duration	2 days (15 hours)
授課期	二天(15小時)
Commencing	Regular Course 常有新班
開課日期	Please click into the online application system for class schedule.
	請點擊網上報讀系統(OPAS)查看課堂日期
Venue	HKIC, Kwai Chung Campus, 7-11 Kwai Hop Street, Kwai Chung
上課地點	香港建造學院 葵涌院校 葵涌 葵合街 7-11 號
Admission Requirements	(i) Applicant should be lawfully employable in Hong Kong, i.e.
入學條件	(a) Holder of Hong Kong Permanent Identity Card; or
	(b) Person who is not subject to any conditions of stay in Hong Kong that he shall not
	take up any paid or unpaid employment in Hong Kong.
	(i) 申請人必須為可在香港合法受僱人士,即
	(a) 持有香港永久性居民身份證;或
	(b) 並無受制於任何禁止他在香港從事有薪或無薪僱傭工作的逗留條件的人士。
Award of Certificate	Attended the whole course and passed the test (Silver Card validity period is 3 years)
證書頒發	出席整個課程及考試合格 (銀卡有效期為三年)
Course Fee	\$170.00
課程費用	
Enquiry	2100 9000(Service Hours 服務時間:09:00 – 13:00; 14:15 – 17:15)
查詢課程	
Application Form	Please click onto the online application system (OPAS), complete the form and payment online
報名表格	24/7 請點擊網上報讀系統(OPAS),在線上填妥表格及完成付款